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§ 22 Presentation av ledamöter
Diarienummer: 

Sammanfattning av ärendet
Kommunfullmäktige har tagit del av presentationen av Carl-Olov Sjöstedt (C) och Runar 
Johansson (HEL).
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§ 23 Information från verksamheten
Diarienummer: KS/2024:11

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av informationen från verksamheten.

Sammanfattning av ärendet
Säkerhetssamordnare informerar om säkerhetsläget i omvärlden; 

- Allvarligt säkerhetspolitiskt läge
- Rysslands invasion av Ukraina fortsätter
- Nato expanderar; Finland blev medlem i Nato och Sverige är på väg mot ett 

medlemskap
- Hotfull retorik, dolda påverkansförsök, sabotage, cyperangrepp och annat ökar
- Påverkan på GPS-systemet i Östersjöområdet 
- Högre tonläge vid Nordkorea och Sydkorea
- Allvarligt läge vid Israel och Gaza
- Det som händer i sunden vid Jemen påverkar varuleveranser

Kommunfullmäktige informeras också om totalförsvaret och den civila beredskapen 
som tillsammans innefattar militärt försvar, civilt försvar och krisberedskap. 

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 24 Allmänhetens frågestund
Diarienummer: KS/2024:12

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige anser frågorna besvarade gällande projektet vindkraftspark vid 
Björnetjärnsberget.

Sammanfattning av ärendet
Folkbokförda i kommunen har möjlighet att muntligt eller skriftligt ställa frågor vid 
kommunfullmäktiges sammanträden. Frågorna får endast beröra ämnen som är av 
allmänt intresse och som handläggs inom den kommunala verksamheten. Frågorna får 
inte beröra myndighetsutövning mot enskild. Kommunfullmäktiges arbetsordning 
reglerar hur allmänhetens frågestund ska genomföras.

Ordföranden informerar att det inkommit tre frågor 20 februari till 
kommunfullmäktige. Frågorna gäller projektet vindkraftspark vid Björnetjärnsberget. 
Ordföranden tackar för frågorna samt läser upp dem och besvarar dem.

Fråga 1

Bolaget avser avsätta 1 miljon kr per verk för framtida återställande, vilket i 
sammanhanget är ett mycket blygsamt belopp. Hur bedömer kommunen riskerna i 
detta?

Svar: 

Varför just summan på en miljon kronor per verk för framtida återställande räknats på 
handlar om att Länsstyrelsen ställer kraven och summan index uppräknas, i jämförelse 
med vindkraftsparker i närheten sticker inte detta ut som ett blygsamt belopp. Men vid 
vidare funderingar kring av beräkningar kan alltid vindbruksetableraren och 
länsstyrelsen kontaktas.  I tillägg är det viktigt att vara medveten om att materialet i 
verken är återvinningsbara och mycket kan säljas vidare. Vi litar på att riskerna är väl 
kalkylerade före Länsstyrelsen godkänner vindparken.

Fråga 2

I bulleranalyserna används vindhastighet vid 10 meters höjd. Länsstyrelsen anger att 
andra höjder är sämre för omgivningen för moderna verk. Känner kommunen sig 
trygg i bullerrisken för kringboende under tillståndets 45 år?
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Svar:

Denna fråga var lite svårtolkad, men som skrivs så utförs bullerberäkningar på 
Björnetjärnsberget vindkraftspark vid en vindhastighet på 8 meter per sekund på 10 
meters höjd. Detta utifrån Naturvårdsverkets beräkningsmodell, Nord2000. 

Storleken på vindkraftverket avgör inte ljudnivån, olika vindkraftverk låter olika 
mycket. Det går till exempel inte att säga att större vindkraftverk generellt har högre 
ljudnivåer än mindre vindkraftverk. Många nya vindkraftverk har lägre ljudnivåer, 
trots att de har längre vingar. Forskning och utveckling pågår ständigt för att ta fram 
vindkraftverk med lägre ljudnivåer.  Det går att läsa mer om riktvärden och kontroll 
av ljudnivåer på boverket och naturvårdsverkets hemsida. Vi litar på deras bedömning 
och uträkningar för hela tillståndstiden.

Fråga 3

Bolaget anger själva i ansökan att det finns risk för att driftsanpassningar behöver 
göras för att klara bullerkraven. Anser kommunen att en större exploatering än i någon 
av de sju närmast liggande vindkraftsparkerna med i snitt cirka 10 verk, och med 
dubbelt så stora verk som när vindbruksplanen antogs är lämplig med hänsyn till 
livsmiljön för ett relativt stort antal närboende?

Svar:

Vindbruksplanen i Eda antogs inte med begränsningar i vare sig höjd eller antal verk 
utan använde verk på 150 meter som exempel och riktvärde, Teoretiskt bedöms 
området Björnetjärnsberget kunna rymma upp till 20–22 verk, och beräknas idag på 
att uppföra 17. Om bolaget själva anger att det kan finnas behov för driftanpassningar 
för bullerkrav beräknas dessa med hänsyn till livs- och naturmiljö. 

Tillstånd för uppförande och drift ges av miljöprövningsdelegationen vid Örebros län, 
där höjd och antal verk och miljökonsekvensbeskrivningen godkänns. Här ingår ljud-, 
skugg- och andra beräkning, det ingår även att ansvarig för etableringen godkänner 
krav av regelbundna kontroller.  

Beslutsunderlag
 -

Beslutet skickas till
För kännedom
Frågeställaren

För åtgärd
-
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§ 25 Ekonomi- och verksamhetsuppföljning - 
utskottet
Diarienummer: KS/2023:16

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning för 
december månad 2023 för allmänna utskottet.

Sammanfattning av ärendet
Fastlagda mål, både ekonomiska och verksamhetsmässiga, följs upp regelbundet 
under budgetåret. Rapportering skall ske månadsvis dels mellan verksamhetsområde 
och nämnd/styrelse och dels mellan nämnd/styrelse och kommunstyrelse samt 
kommunfullmäktige. 

Mellan verksamhet och nämnd/styrelse ska en uppföljning ske kontinuerligt. Den 
ekonomiska uppföljningen ska innehålla både drift- och investeringsredovisning.

Fullständiga siffror för december återges i bokslutet. Utskottet informerades om 
aktuell ekonomisk hushållning vid samtliga nämnder.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2024-02-07 § 27
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2024-01-15 § 6  

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 26 Ekonomi- och verksamhetsuppföljning - 
nämnder
Diarienummer: KS/2023:17

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och 
med december månad 2023 för nämnderna. 

Sammanfattning av ärendet
Fastlagda mål, både ekonomiska och verksamhetsmässiga, följs upp regelbundet 
under budgetåret. Rapportering skall ske månadsvis dels mellan verksamhetsområde 
och nämnd/styrelse och dels mellan nämnd/styrelse och kommunstyrelse samt 
kommunfullmäktige. 

Mellan verksamhet och nämnd/styrelse ska en uppföljning ske kontinuerligt. Den 
ekonomiska uppföljningen ska innehålla både drift- och investeringsredovisning. 

Myndighetsnämnden
Myndighetsnämnden tog del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och med 
december månad 2023.

Ekonomisk uppföljning (i tusentals kronor)
Myndighetsnämnden tog del av preliminära siffror för december 2023.

Budget till och med december 4 300,5

Redovisning till och med december 3 388,2

Avvikelse till och med december 912,3

Procent av budget 79%

Verksamhetsuppföljning
Alkohol och Tobak

- Tillsyn enligt plan.

Livsmedel

- Tillsyn enligt plan.

Bygglov

- Bygglovsverksamheten bedrivs enligt plan.
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Miljö- och hälsa

- Tillsyn ligger efter på grund av underbemanning.

Servicenämnden
Servicenämnden tog del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och med 
december månad 2023. 

Ekonomisk uppföljning
På grund av bokslutsarbete kunde inte servicenämnden ta del av verksamhetsområdets 
ekonomiska uppföljning för december månad.

Framträdande budgetavvikelser för 2023, efter att elstöd har dragits av, inkluderar en 
kostnadsökning på 1,7 miljoner kronor för fjärrvärme och 1,5 miljoner kronor för 
elektricitet. 

Budget för konto ”615 mindre reparationer och underhållsarbete fastighet” minskas 
med cirka 3,4 miljoner kronor inför 2024.

Verksamhetsuppföljning
Fastighet/Plan/Kontor

- Anställningsintervjuer till tjänsten arbetsmarknad- och integrationschef har 
genomförts och tjänsten har tillsats.

- Del två av utbildningen för möjliggörande myndighetsutövning är genomförd.
- Utbildning GDPR med datorskyddsombud.
- Arbetsplatsträff med presentation av Organisatorisk och social 

arbetsmiljörapport (OSA).
- Utredning av framtida LSS behov och möjliga lokalplaceringar.
- Avstämningsmöten inom olika områden inför årets avslut och det nya årets 

början.
- Projektråd för Kvarteret Violen.

Teknik i Väst AB

- Ett flertal frusna vattenmätare på grund av den stränga kylan, efterföljande 
diskussion har uppstått ansvar.

- Flertal större snöfall har resulterat i plogning samt halkbekämpning, påverkar 
kostnaderna för vinterväghållning negativt.

- Vintervädret har påverkat sophämtningen.
- Alla ägare till småhus har fått erbjudande om att sortera matavfall.

Kost

- Stora grossist; arbete pågår gällande nytt avtal i september 2024 mellan Eda, 
Arvika och Årjängs kommuner.
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- Lilla grossist; Eda, Arvika, och Årjängs kommuner beslut om upphandling av 
närproducerade livsmedel. 

- Småkök; nytt avtal från maj 2024, lokal handel med livsmedel för förskola och 
vård.

Räddningstjänsten

- Inga större händelser under jul och nyår.
- Julkampanj har genomförts i form av hembesök, personal har informerat om 

brandsäkerhet samt delat ut brandvarnare. 

Arbetsmarknad och integration (AMI)

- Familj mottagen från Syrien två vuxna och fyra barn.
- En person har flyttat tillbaka till Ukraina.
- Ny utlysning av Rådet för Europeiska socialfonden i Sverige (ESF) gällande 

stöd till arbetslösa som är i försörjningsstöd.
- Samverkansmöte med individ- och familjeomsorg samt Region Värmland.
- Utbildning GDPR med datorskyddsombud.
- Försäljning av inventarier.
- Vägledare har avslutat tjänst 2023-12-31.

Fritid- och Kultur

- Internt möte gällande folkhälsostrategin
- Internt möte om projektförslag gällande Eda Skans.
- Internt möte gällande projektet ”Edas Framtid”.
- Möte med skolförvaltningen angående skolbiblioteksverksamhet.
- Föreningsmeddelanden har skickats ut under december 2023.
- Avtackning av två medarbetare.
- Flertal anställningar.

Bildningsnämnden
Bildningsnämnden informerades om det ekonomiska läget för bildnings verksamhet. 
Förvaltningen fick i uppdrag att jobba vidare för att få en budget i balans.

Det ekonomiska resultatet för verksamheten bildning 2023 förväntas i stort följa den 
prognos som gjordes efter augusti månad, viss osäkerhet om slutligt utfall gällande 
vuxenutbildningen. Lönekostnaderna är på väg åt rätt håll. Grundskoleverksamheten 
når inte en budget i balans men även här går det åt rätt håll. Förskoleverksamheten 
håller sin budgetram. Verksamheten har gjort ett stort arbete och åtgärder för att få en 
budget i balans 2024 fortsätter.
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Socialnämnden
Socialnämnden tog del av en muntlig ekonomi- och verksamhetsuppföljning efter 
december 2023 för vård och stöd respektive individ- och familjeomsorgen.

Ekonom vård och stöd informerar om att årsbokslut för 2023 ännu inte är klart, i och 
med att alla kostnader och intäkter ännu inte har inkommit. Det är således inte möjligt 
att ta fram rättvisande siffror på utfallet för december, varför redovisningen blir 
muntlig och kortfattad. Utfallet från 2023 redovisas i sin helhet vid nästkommande 
nämnd i februari. 

Vård och stöd
Det finns en positiv trend vad gäller kostnad för arbetskraft. Inom majoriteten av 
områdena ligger denna kostnad inom budget. Detta trots att sjukfrånvaron har gått 
uppåt efter sommaren, vilket kan härledas till smitta av covid-19 och 
säsongsinfluensa. 

Individ- och familjeomsorgen
Sjukfrånvaron har gått uppåt efter sommaren, vilket kan kopplas till säsongsbetonad 
smitta. Antal personer med försörjningsstöd är lågt jämfört med tidigare år. I och med 
att riksnormen för försörjningsstöd har höjts är kostnaden trots detta likställd den för 
2022, vilket kan ses som positivt. En kostsam placering inom barn och unga, som 
startade i början av november 2023, har från och med januari övergått till familjehem, 
vilket väntas ge en väsentligt minskad kostnad.  

Risk- och väsentlighetsanalyser
2023-10-03 § 179 fick verksamheten i uppdrag att genomföra risk- och 
sårbarhetsanalyser av kommunens frivilliga insatser inom missbruksvård, 
familjebehandling, socialpsykiatri, dagverksamhet demens och korttidsvård. 
Respektive verksamhetschef redovisar resultatet av genomförda analyser. 

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2024-02-07 § 28
Myndighetsnämndens protokollsutdrag 2024-01-22 § 2 
Servicenämndens protokollsutdrag 2024-01-18 § 2
Bildningsnämndens protokollsutdrag 2024-01-17 § 3
Socialnämndens protokollsutdrag 2024-01-15 § 3

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 27 Gemensamt ansvar - olika vägval för planering 
och dimensionering av gymnasial utbildning i 
Värmland
Diarienummer: KS/2024:50

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige godkänner förslaget till samverkansstruktur för gymnasie- och 
vuxenutbildning i Värmland. Eda kommun tecknar primärt samverkansavtal med 
Arvika kommun, Säffle kommun och Årjängs kommun. Eda kommun tecknar 
sekundärt samverkansavtal med samtliga kommuner i Värmlands län.

Sammanfattning av ärendet
Utifrån ny lagstiftning föreslås en samverkansstruktur för gymnasieutbildning och 
vuxenutbildning i länet. Det krävs att minst tre kommuner ska ingå 
primärsamverkansavtal, där samverkan ska ske gällande planering, dimensionering 
och utbildningsutbud i gymnasieskolan och yrkesinriktad utbildning i den kommunala 
vuxenutbildningen.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2024-02-07 § 29
Bildningsnämndens protokollsutdrag 2024-01-17 § 9
Samverkanssystem gymnasie- och vuxenutbildning 2023-12-28
Bildnings tjänsteskrivelse 2023-12-22

Primärsamverkansavtal 
Sekundärsamverkansavtal 

Planeringsunderlag för gymnasial utbildning 
Skolverkets regionala planeringsunderlag 

Beslutet skickas till
För kännedom
Tillförordnad kommunchef; Johan Örnberg

För åtgärd
Bildningsförvaltningen

Comfact Signature Referensnummer: 116343SE



Sida 15 (23)

Kommunfullmäktiges protokoll 2024-02-21

                          
                          Detta dokument har undertecknats elektroniskt:

§ 28 Beslut gällande nya renhållningsföreskrifter
Diarienummer: KS/2024:52

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige återremitterar renhållningsföreskrifterna till servicenämnden för 
att arbeta in ett tillägg. Undantagen under rubriken 6.4 i de nya 
renhållningsföreskrifterna ska kompletteras med följande text: 

Fastighetsinnehavare med fler än en fastighet inom Eda kommun, kan ha en 
gemensam avfallsbehållare, för två av dessa fastigheter, under förutsättningarna att 
fastigheterna är för eget nyttjande, inte hyrs ut samt att kraven gällande fyllnadsgrad 
enligt § 22 samt 8.3.7 i bilaga 3 och övriga krav som följer av dessa föreskrifter 
uppfylls. Vid särskilda skäl kan dispens från begränsningen av antalet fastigheter som 
får dela avfallshållare, lämnas av renhållaren. Tillståndsplikt kan inträffa vid 
transport av avfall enligt Avfallsförordningen.

Sammanfattning av ärendet
Ett förslag till ändrade renhållningsföreskrifter har tagits fram av Teknik i Väst AB. 
Behov finns att revidera föreskrifterna för anpassning till ny lagstiftningen. 
Renhållningsföreskrifterna är också en del av renhållningsordningen där avfallsplanen 
utgör den andra delen. Kommunfullmäktige tog våren 2023 beslut om att anta en 
avfallsplan för 2023–2030.

Renhållningsföreskrifterna har varit utställda för allmänhet och myndigheter under 
perioden 2023-11-15 – 2023-12-15. Det har kommit in synpunkter från Länsstyrelsen 
i Värmland, Miljö- och byggavdelningen, Eda kommun och Socialdemokraterna i Eda 
kommun.

Yttranden har beaktats och justeringar i föreskrifterna har gjorts i de fall där det varit 
relevant.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2024-02-07 § 30
Servicenämndens protokollsutdrag 2024-01-18 § 5l
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2024-01-10
Förslag till nya Renhållningsföreskrifter 2024-01-11
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Förslag till beslut på sammanträdet
Dan Säterman (S), Jens Eriksson (S) och Bo Sundbäck (S): Kommunfullmäktige 
återremitterar renhållningsföreskrifterna till servicenämnden för att arbeta in ett 
tillägg. Undantagen under rubriken 6.4 i de nya renhållningsföreskrifterna ska 
kompletteras med följande text: 

Fastighetsinnehavare med fler än en fastighet inom Eda kommun, kan ha en 
gemensam avfallsbehållare, för två av dessa fastigheter, under förutsättningarna att 
fastigheterna är för eget nyttjande, inte hyrs ut samt att kraven gällande fyllnadsgrad 
enligt § 22 samt 8.3.7 i bilaga 3 och övriga krav som följer av dessa föreskrifter 
uppfylls. Vid särskilda skäl kan dispens från begränsningen av antalet fastigheter som 
får dela avfallshållare, lämnas av renhållaren. Tillståndsplikt kan inträffa vid 
transport av avfall enligt Avfallsförordningen.

Elsa Badh (C) och Hanna Andersson (M): Beslut enligt kommunstyrelsens förslag. 
Kommunfullmäktige antar nya renhållningsföreskrifter. Tidigare styrdokument ersätts.

Beslutsgång 1
Ordföranden ställer frågan om ärendet ska avgöras idag eller senare. Ordföranden 
finner att ärendet ska avgöras idag. 

Omröstning begärs
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång; 

Ja-röst för genomförande idag

Nej-röst för avgöras senare (återremiss)

Omröstningsresultat
Med 17 ja-röster för avgörande idag och 17 nej-röster för avgörande senare 
(återremiss) så återremitteras ärendet genom minoritetsåterremiss.

Tjänstgörande ledamot/ersättare Ja-röst Nej-röst Avstår

Charlotte Hansson (S) X

Jens Ericsson (S) X

Monica Aarholdt (S) X

Dan Säterman (S) X

Emma Nilsson (S) X

Odd Westby (S) X
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Birgitta Eklund (S) X

Bo Sundbäck (S) X

Evy Andersson (S) X

Stefan Nilsson (SD) X

Helena Ringstrand (SD) X

Tedde Olsson (SD) X

Uno Hultman (SD) X

Ronny Myrén (SD) X

Maud Eriksson (SiV) X

Hanna Andersson (M) X

Kristian Albertsson (M) X

Martin Ståhlberg (M) X

Lena Höglund (M) X

Elsa Badh (C) X

Fredrik Karlsson (C) X

Carl-Olov Sjöstedt (C) X

Johanna Söderberg (C) X

Erland Erlandsson (C) X

Runar Johansson (HEL) X

Monika Johansson (HEL) X

Anders Gustafsson (KD) X

Bengt Nilsson (KD) X

Per-Anders Andersson (KD) X

Nicklas Backelin (V) X

Karl-Erik Backelin (V) X

Ola Dahlström (L) X

Owe Magnusson (oberoende, tidigare 
M)

X
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Bo-Inge Nilsson (HEL) X

Totalt 17 17 0

Beslutet skickas till
För kännedom
Verksamhetschef samhällsbyggnad; Jan-Erik Eriksson
Miljö- och byggavdelningen

För åtgärd
Miljöutvecklare Teknik i Väst AB; Elin Staxhammar
Renhållningschef Teknik i Väst AB; Elin Alsterhag
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§ 29 Beslut gällande ny renhållningstaxa
Diarienummer: KS/2024:53

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige antar ny renhållningstaxa. Tidigare styrdokument ersätts.

Sammanfattning av ärendet
Ett förslag till ny renhållningstaxa har tagits fram av Teknik i Väst AB. På grund av 
ny lagstiftning finns behov av att revidera renhållningstaxan. I samband med detta har 
en större översyn av renhållningstaxan gjorts i syfte att skapa en bättre fördelning av 
intäkterna i förhållande till de kostnader som finns inom renhållningen. Nya taxan är 
också miljö- och arbetsmiljöstyrande. Samtidigt görs en höjning av taxan för att möta 
ökade kostnader.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2024-02-07 § 31
Servicenämndens protokollsutdrag 2024-01-18 § 6
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2024-01-11
Förslag till ny renhållningstaxa 2024-01-11 
Tabell förändring jämfört med renhållningstaxa 1 januari 2024

Beslutet skickas till
För kännedom
Verksamhetschef samhällsbyggnad; Jan-Erik Eriksson
Renhållningschef; Elin Alsterhag

För åtgärd
Miljöutvecklare Teknik i Väst AB; Elin Staxhammar
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§ 30 Beslut om Planeringsstrategi
Diarienummer: KS/2023:121

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige antar planeringsstrategi för Eda kommun. 

Sammanfattning av ärendet
Eda kommuns planeringsstrategi är en framåtblickande aktualitetsprövning av 
kommunens gällande översiktsplan från 2014. 

Efter gemensamma workshops, utredningar och granskning blev slutsatsen att Eda 
kommuns översiktsplan anses aktuell och ger på kort sikt ett fortsatt stöd i 
planeringen. Däremot finns ett behov av att ta fram en ny översiktsplan, som bör antas 
inom nästa mandatperiod (2026–2030) för att kunna vara ett fortsatt stöd i 
kommunens utveckling. 

Fram till dess att ett nytt översiktsplanearbete sätts i gång behöver de pågående 
planeringsunderlagen färdigställas, dessutom behöver ny kunskap tas fram. Både i 
form av egna strategier eller planer. En digital samhällsbyggnadsprocess behöver 
implementeras liksom en process för en kontinuerlig strategisk översiktlig planering.

Uppföljningen av betydande miljöpåverkan visar att det finns en risk för en 
kvarstående negativ betydande miljöpåverkan, med avseende på naturmiljö och 
vattenkvalitet. 

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2024-02-07 § 32
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2024-01-15 § 4
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-11-24
Förslag till antagandehandling Planeringsstrategi 2023–2026, 2023-11-08

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
Samhällsplanerare; Amanda Edblad
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§ 31 Beslut om Miljö- och energiplan
Diarienummer: KS/2022:274

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige antar Miljö- och energiplan 2024–2026 för Eda kommun samt 
beslutar att miljö- och energiplanen inte medför en betydande miljöpåverkan. 

Sammanfattning av ärendet
Miljö- och energiplanen för perioden 2024- 2026 är en bilaga till Hållbarhetsstrategin 
och utgör en nulägesbild av kommunen utifrån klimat-, miljö- och energi och 
innehåller utvecklingsområden inom vilka kommunen bör utveckla och arbeta med 
inom de närmsta åren. Till planen följer en handlingsplan. Planen utgör också den 
energiplan kommunen ska ha enligt lag (1977:439) om kommunal energiplanering och 
omfattar utöver nulägesbild även korta avsnitt om energiberedskap samt framtidens 
energisystem. Enligt lagen om kommunal energiplanering ska en utredning om planen 
kan medföra en betydande miljöpåverkan eller inte göras. Kommunledningsstaben har 
gjort en utredning av planen och bedömer att Miljö- och energiplan 2024-2026 inte 
medför en betydande miljöpåverkan. Om en betydande miljöpåverkan inte kan antas, 
ska kommunen fatta ett beslut om detta.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2024-02-07 § 34
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2024-01-15 § 3
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse 2024-01-08
Bilaga 3 – Uppföljning 2024-01-08
Bilaga 2 till Miljö- och energiplan – Handlingsplan 2024-01-08
Förslag till Miljö- och energiplan 2024–2026, 2024-01-05
Sammanställning av remissvar Miljö- och energiplan 2024-01-05
Remiss Miljö- och energiplan 2024–2026, 2023-10-11
Yttrande avseende betydande miljöpåverkan eller ej, Miljö-och energiplan för Eda 
kommun 2023-09-05
Samråd om undersökning av betydande miljöpåverkan, Miljö och energiplan för Eda 
kommun 2023-06-22
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Beslutet skickas till
För kännedom
Verksamhetschefer

För åtgärd
Hållbarhetsstrateg; Maja Halling
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§ 32 Fyllnadsval till valnämnden
Diarienummer: KS/2024:62

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunstyrelsen utser Lena Höglund (M) som ersättare i valnämnden från och med 
2024-02-21 till och med 2026-12-31.

Sammanfattning av ärendet
Fyllnadsval behöver ske till valnämnden. Efter en avsägelse av Christer Danielsson 
(M) behöver ny ersättare utses. 

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
Lena Höglund

För åtgärd
Lönespecialist; Maria Lundgren 
Kommunsekreterare; Rebecka Nilsson
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